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 ПРОТОКОЛ  

14 сесії Хотинської міської ради VІІI скликання 

 

30 вересня 2021 року 10:00 год.       м.Хотин 

 

Всього депутатів – 26 

Присутніх депутатів – 17 

 

                                              В роботі сесії взяли участь: 
 

Коваль Т.І. - головний редактор ПП «Медіа - центр «Хотинські вісті»;  

Петрова Л.В. – начальник відділу економічного розвитку та міжнародного 
співробітництва; 

Волощук О.А. - директор КП «Ринок Хотинської міської ради»; 

Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин. 

 

 

Головуючий на сесії: 
 

 Якуба С.В.- секретар міської ради 

 

Секретар пленарного засідання: Струк В.В. 
 

Головуючий запропонував обрати лічильну комісію у складі 3 чоловік, а саме: 
- Антонюка В.А.  
- Марчишин Г.Я.  

- Татарчук А.І. 
Голосували:  

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Головуючий повідомив, що проєкт порядку денного роздано на руки. 
Звернувся до депутатів з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
його за основу. 
Голосували:  

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 

 

Головуючий звернувся із запитанням, чи є зміни і доповнення до даного 
порядку денного сесії?  

 

Виступили: Допіряк В.В. – депутат міської ради висловив прохання, щоб в 
село Круглик, де населення 1300 мешканців, ввести в штат ще одну одиницю 
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діловода. Також вирішити питання організації культурно-масових заходів в 
селі. 
Головуючий надав відповідь, що підняті питання буде вирішено в робочому 
порядку.  
 

Допіряк В.В. – депутат міської ради повідомив, що до нього звернулися із 
колективним зверненням жителі села Круглик, щоб в Круглицькій амбулаторії 
ЗПСМ залишити амбулаторію та устаткування, яке в ній знаходиться, в зв’язку 

з тим, що в амбулаторію звертаються літні люди з сіл: Круглик, Білівці, Ярівка, 
Ворничани, Пашківці, Жилівка, які  не взмозі добиратися в Хотинську лікарню. 
  

Головуючий надав відповідь, що дане питання буде вирішено в робочому 
порядку.  
 

Антонюк В.А. – депутат міської ради із проханням вирішити питання 
підвезення учнів з села Каплівка до навчальних закладів м.Хотин та ремонту 
дороги біля школи села Каплівка. 
 

Головуючий надав відповідь, що підняті питання буде вирішено в робочому 
порядку.  
 

Брус О.М. – депутат міської ради із зверненням до Президента України, 

Верховної Ради та Кабінету Міністрів України щодо підвищення пенсій і 
виплати додаткової пенсії у 2021 році. 
 

Головуючий повідомив, що у відповідності до розділу III пункту 2 статті 30 
Регламенту Хотинської міської ради необхідно оголосити перерву для надання 
можливості проведення спільного засідання постійних комісій з визначених 
питань. Звернувся до присутніх з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
оголосити перерву для проведення спільного засідання комісій. 
 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Брус О.М. – депутат міської ради із зверненням до Президента України, 
Верховної Ради та Кабінету Міністрів України щодо недопущення підвищення 
тарифів для населення. 
 

Головуючий повідомив, що у відповідності до розділу III пункту 2 статті 30 
Регламенту Хотинської міської ради необхідно оголосити перерву для надання 
можливості проведення спільного засідання постійних комісій з визначених 
питань. Звернувся до присутніх з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
оголосити перерву для проведення спільного засідання комісій. 
 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

/Оголошено перерву на 15 хв/ 
/Проходить спільне засідання постійних комісій/ 

 

/Після перерви/ 
 

Головуючий: Шановні депутати, прошу проголосувати, хто за те, щоб 
включити дані питання до порядку денного сесії. 
Голосували:  

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Потемковський Д.В. – депутат міської ради із проханням вирішити питання 
двохразового харчування дітей 1-4 класів в навчальних закладах Хотинської 
міської ради. 

 

Головуючий надав відповідь, що дане питання буде вивчено та по можливості 
вирішено в робочому порядку.  
 

Боросюк Г.В. – депутат міської ради, директор КП «Хотинтепломережа 
Хотинської міської ради» проінформував присутніх про об’єктивні причини 
підвищення ціни на водопостачання та водовідведення. 
 

Головуючий звернувся до голови профільної постійної комісії міської ради з 
проханням підготувати на наступну сесію звернення до ВРУ щодо повернення 
нічного тарифу не електропостачання, який був у двіччі дешевшим ніж денний, 
що надасть змогу здешевити вартість водопостачання.  
 

Головльов М.О. – голова профільної постійної комісії пообіцяв, що на наступну 
сесію міської ради комісія підготує таке звернення. 

 

Якуба С.В. – Шановні депутати, інформую вас про те, що у звязку із змінами до 
Закону України «Про місцеве савоврядування в України» щодо прийняття 
рішеннь з земельних питань, відповідно до ст.59 вищезазначеного закону, у нас 
на сьогоднішньому засіданні не достатня кількість депутатів, менше 2/3 від 
загального складу ради, тому ми змушені  зняти з порядку денного питання 
№13, №15, №21 та перенести їх розгляд на наступне засідання сесії. 
 

Головуючий: Шановні депутати, прошу проголосувати, хто за те, щоб зняти 
дані питання з порядку денного сесії. 
Голосували:  

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 
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Приймається. 

 

Головуючий: Шановні депутати, якщо більше змін немає, то прошу 
проголосувати, хто за те, щоб порядок денний із змінами та доповненнями 
прийняти вцілому. 
 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 10. 

Приймається. 
 

Порядок денний: 
 

1.  

Про внесення змін до  міського бюджету Хотинської територіальної 
громади на 2021 рік 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

232/14/21 

2.  

Про розгляд  прогнозу міського бюджету Хотинської територіальної 
громади на 2022-2024 роки 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

233/14/21 

3.  

Про внесення змін до договору оренди комунального майна 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 
 

234/14/21 

4.  

Про затвердження висновку з незалежної оцінки вартості 
нерухомого майна 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

235/14/21 

5.  

Про затвердження складу Молодіжної ради при Хотинській міській 
раді 
Доповідає: Петрова Л.В. – начальник відділу економічного розвитку та 
міжнародного співробітництва 

 

236/14/21 

6.  

Про звіт директора КП «Ринок Хотинської міської ради» про роботу  
господарства за звітний період та стан розрахунків комунального 
підприємства 
Доповідає: Волощук О.А. - директор КП «Ринок Хотинської міської ради» 

 

237/14/21 

7.  

Про  надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення земельних  ділянок  в  оренду АТ «Чернівціобленерго» 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 
 

238/14/21 

8.  Про відмову у затвердженні та наданні дозволу на  виготовлення 239/14/21 
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проектних документацій 

Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 
 

9.  

Про внесення змін в рішення Хотинської міської ради  
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

240/14/21 

10.  

Про затвердження детального плану території 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

241/14/21 

11.  

Про затвердження переліку земельних ділянок  право яких 
встановлюється для продажу у власність на земельних торгах у 
формі аукціону 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

242/14/21 

12.  

Про   затвердження   проекту  землеустрою щодо    відведення    
земельної   ділянки    для передачі в оренду АТ 
«Чернівціобленерго», на території с. Анадоли (за межами 
населеного пункту) Хотинської міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

243/14/21 

13.  

Про затвердження проектів із землеустрою та передачі земельних 
ділянок  у власність  
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

знято з 
порядку 
денного 

14.  

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки, цільове призначення якої змінюється 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

244/14/21 

15.  

Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачі земельних діляноку власність 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

знято з 
порядку 
денного 

16.  

Про затвердження технічної документації про нормативну грошову 
оцінку земельної ділянки  
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

245/14/21 

17.  

Про надання дозволу на виготовлення проектних документацій із 
землеустрою в замін раніше наданих рішень 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

246/14/21 

18.  

Про надання дозволу на виготовлення проекту із землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки в оренду ТОВ «Тривіум Пекеджинг 
Україна» 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

247/14/21 

19.  

Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 
землеустрою щодо передачі земельних ділянок (паїв) у власність 
взамін сертифікатів 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

248/14/21 
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20.  

Про надання дозволу на виготовлення технічних  документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації  земельних  ділянок  Службі 
автомобільних доріг у Чернівецькій області 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

249/14/21 

21.  

Про надання дозволу на виготовлення технічних та проектних 
документацій із землеустрою 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

знято з 
порядку 
денного 

22.  

Про надання згоди на поділ земельної ділянки 
 Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних відносин 

 

250/14/21 

23.  

Про звернення депутатів Хотинської міської ради до Президента 
України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 
підвищення пенсій і виплати додаткової пенсії у 2021 році.  
 

251/14/21 

24.  

Про звернення депутатів Хотинської міської ради до Президента 
України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо недопущення підвищення тарифів для населення 

252/14/21 

 

 Доповіді       - до 10 хв. 
Співдоповіді      - до 5 хв. 
Постановка запитання     - до 1 хв. 
Відповіді на запитання     - до 1 хв. 
Виступи депутатів     - до 3 хв. 

Перерва в роботі сесії через 2 год. 
  

Головуючий переходимо до розгляду питань порядку денного. 
 

1. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до  міського бюджету Хотинської територіальної громади на 
2021 рік», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення 
за основу. 
Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

 «Відсутні» – немає. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
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Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 10. 

Рішення прийнято. 

 

2. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
розгляд  прогнозу міського бюджету Хотинської територіальної громади на 
2022-2024 роки», який ознайомив присутніх з проєктом рішення та 
прогнозними показниками міського бюджету. 
 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – немає. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 

 Голосували: 

 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 10. 

Рішення прийнято. 

 

3. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до договору оренди комунального майна», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   

 



 8 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – немає. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 10. 

Рішення прийнято. 

 

4. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
затвердження висновку з незалежної оцінки вартості нерухомого майна», який 
ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -  17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – немає. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» –10. 

Рішення прийнято. 

 

5. Слухали: Петрову Л.В. – начальника відділу економічного розвитку та 
міжнародного співробітництва «Про затвердження складу Молодіжної ради при 
Хотинській міській раді», який ознайомила присутніх з проєктом рішення та 
персональним складом ради.  
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 15; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 2. 

 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 15; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 12. 

Рішення прийнято. 

 

6. Слухали: Волощука О.А. - директора КП «Ринок Хотинської міської ради» 

«Про звіт директора КП «Ринок Хотинської міської ради» про роботу 
господарства за звітний період та стан розрахунків комунального 
підприємства», яка ознайомила присутніх із звітом та проєктом рішення. 
   

Депутати міської ради Брус О.М., Струк В.В. звернулися до Олега Волощука із 
зауваженнями щодо не допримання окремими підприємцями, що здійснюють 
торгівлю в центрі міста, санітарно-епідеміологічних норм. 
 

Волощук О.А. пояснив, що це прерогатива Держпрофспоживслужби. 
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Депутат міської ради Допіряк В.В. запропонував знайти інвестора і віддати 
ринок в місті в оренду. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – немає. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 17; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 10. 

Рішення прийнято. 

 

Під час роботи сесії з сесійну залу покинув депутат Головльов М.О. 
 

7. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про  
надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельних  
ділянок  в  оренду АТ «Чернівціобленерго», яка ознайомив присутніх з 

проєктом рішення. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
 Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 
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Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

8. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
відмову у затвердженні та наданні дозволу на  виготовлення проектних 
документацій», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу. 
  

Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

9. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
внесення змін в рішення Хотинської міської ради », який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.  
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Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

10. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних відносин «Про 
затвердження детального плану території», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.  

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 
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“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

11. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів  «Про 
затвердження переліку земельних ділянок  право яких встановлюється для 
продажу у власність на земельних торгах у формі аукціону», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» –11. 

Рішення прийнято. 

 

12. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів  «Про   
затвердження   проекту  землеустрою щодо    відведення    земельної   ділянки    
для передачі в оренду АТ «Чернівціобленерго», на території с. Анадоли (за 
межами населеного пункту) Хотинської міської ради», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

 

13. Питання «Про затвердження проектів із землеустрою та передачі 
земельних ділянок  у власність » знято з порядку денного сесії. 

 

14. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки, цільове 
призначення якої змінюється», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

15. Питання «Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачі земельних діляноку власність» знято з порядку денного сесії. 

 

 

16. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження технічної документації про нормативну грошову оцінку 
земельної ділянки », який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
  

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
  

 

Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

17. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення проектних документацій із землеустрою в 
замін раніше наданих рішень», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

18. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення проекту із землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду ТОВ «Тривіум Пекеджинг Україна»», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
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«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

19. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 
передачі земельних ділянок (паїв) у власність взамін сертифікатів», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
  

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

20. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення технічних  документацій із землеустрою 
щодо інвентаризації  земельних  ділянок  Службі автомобільних доріг у 
Чернівецькій області», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає;  

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
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Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

21. Питання «Про надання дозволу на виготовлення технічних та проектних 
документацій із землеустрою» знято з порядку денного сесії. 

 

22. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання згоди на поділ земельної ділянки», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
 «Відсутні» – 11. 
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Рішення прийнято. 

 

23. Слухали: Якубу С.В.– секретаря міської ради «Про звернення депутатів 
Хотинської міської ради до Президента України, Верховної Ради України, 
Кабінету Міністрів України щодо підвищення пенсій і виплати додаткової 
пенсії у 2021 році», який запропонував направити даний запит Президенту 
України, Верховній Раді України та Кабінету Міністрів України для розгляду. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

24. Слухали: Якубу С.В.– секретаря міської ради «Про звернення депутатів 
Хотинської міської ради до Президента України, Верховної Ради України, 
Кабінету Міністрів України щодо недопущення підвищення тарифів для 
населення», який запропонував направити даний запит Президенту України, 
Верховній Раді України та Кабінету Міністрів України для розгляду. 
 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 1. 
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Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування 

 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  - 16; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 11. 

Рішення прийнято. 

 

Головуючий звернувся до депутатів, що питання, які виносилися на розгляд 
14-ї сесії Хотинської міської ради VІІI скликання, вичерпані, тому сесію  
оголосив закритою. 
 

 

Секретар міської ради     Сергій ЯКУБА 


